
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2008. augusztus 27-én 13.00 órai kezdettel 
megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  

Révay István alpolgármester. 
Bán János, 
Elekes Péter,  
Kozma Lászlóné 

   Naszádi Ferenc, 
Tóth Csabáné, 

   Ujváry Ferenc,  
Vass András 

   Virág Imréné képviselők. 
 
Tanácskozási joggal: Garaj Dániel jegyző, 

 Tarr János MSZP bánrévei szervezete képviselője. 
 
 
Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, mind a 10 képviselő jelen van. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Tóth 
Csabáné képviselő Asszonyt és Ujváry Ferenc képviselő Urat javasolta.  
 
Képviselő-testület 10 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi 
napirendet. 
 
Napirend:  
 
1. Beszámoló a költségvetés I. félévi végrehajtásáról 

Előadó: polgármester 
 

2. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
Előadó: polgármester 
 

3. Indítványok, javaslatok 
a./ ÁMK pedagógiai program jóváhagyása 
b./ ÁMK tanterv jóváhagyása 

 
  
1./ napirendi pont: Beszámoló a költségvetés I. félévi végrehajtásáról 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Az első napirendi ponttal kapcsolatosan az anyag 
részben kiküldésre került. Megkérem Jegyző Urat, majd azután a Pénzügyi és Ügyrendi 
Bizottság Elnökét, tegyék meg szóbeli előterjesztésüket. 
 
Garaj Dániel: Ismertette előterjesztését, mely teljes terjedelemben a jegyzőkönyv mellékletét 
képezi. 
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Ujváry Ferenc: Bizottságunk 25-én tartotta meg ülését. Jegyző Úr részt vett ülésünkön és 
ilyen részletesen ismertette számunkra is a helyzetet. Rákérdeztünk dolgokra, kiveséztük az I. 
félévet.  
Ismertette a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság előterjesztését, mely a jegyzőkönyv mellékletét 
képezi. 
 
Hajdu Gábor: Egy részletes, áttekinthető előterjesztés készült. A tervezés is reális volt, és az I. 
félév teljesítése is reális. Születtek július és augusztus hónapokban olyan döntések, amelyek 
ebben természetesen még nem szerepelnek, de nagyon átgondolt döntéseket kell hoznunk, 
hogy tartható legyen a költségvetés a második félévre vonatkozóan. Úgy gondolom, nem lesz 
olyan nagy tragédia, hitelt csak a fejlesztési kiadásokra kell felvennünk - amennyiben 
túlnyernénk magunkat a pályázatokon- az önrész fedezésére. Működésre semmiképpen nem 
kerül sor hitel felvételére. 
A serényfalvai pedagógusok munkaruhájával kapcsolatosan az a véleményem, hogy Bánréve 
sem ad 38.000,-Ft ruhapénzt a pedagógusok részére munkaruhára. Nálunk a ruhapénz 
megszűnt. Serényfalván sincs ilyen, eddig sem volt. Amennyiben ott a testület ad a 
dolgozóinak valamilyen természetbeni juttatást, az az ő dolguk Ezt mindenképpen pontosítani 
fogjuk az ottani vezetőkkel. Azt mondták, hogy ők azt az állapotot kívánják fenntartani 
költségvetés terén, ahogy eddig is működött a dolog náluk. Azt az állapotot kell konzerválni, 
rögzíteni,  0-ra ne menjen ki a költségvetés, mert az nekünk nem lenne jó. 
A pénzügyi bizottság javaslatát elfogadásra javasolom, azzal egyetértek. 
 
Virág Imréné: Soha rosszabb beszámolót ne lássunk. Elismerés azoknak, akik tevékenykedtek 
annak érdekében, hogy ilyen beszámoló készülhessen.  
 
Bán János: A beszámolót elfogadásra javaslom. Kérlek, hogy Serényfalvával ezt a ruhapénz, 
nem ruhapénz dolgot tényleg beszéljétek meg. Csak egy példát mondanék, 15 évig a 
takarítónőt félévente szerződéssel foglalkoztatták, nem volt kinevezve. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat.  
 
Képviselő-testület 9 igen, 1 tartózkodás szavazattal megalkotta a 7/2008. (VIII.27.) 
rendeletét a 2008. évi költségvetés módosításáról. A rendelet teljes terjedelemben a 
jegyzőkönyv mellékletét képezi. 2008. augusztus 27-én kihirdetésre került. 
 
Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

96/2008. (VIII.27.) számú Határozat 
 

Tárgy: Beszámoló a költségvetés I. félévi végrehajtásáról 
 

Képviselő-testület a költségvetés I. félévi végrehajtásáról szóló beszámolót  
elfogadta. 

 
2. napirendi pont: Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! A beszámoló a lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról a meghívó mellékleteként kiküldésre került. Kiegészítenivalóm nincs. 
 
Ujváry Ferenc: A megállapodásról Serényfalva önkormányzatával hallhatnék bővebben? 
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Hajdu Gábor: Az egyik elmúlt ülésen elfogadtunk három megállapodást, amely a társulási 
megállapodás mellé, külön, Serényfalvával került megkötésre. A héti tanulók Serényfalvára 
történő beszállításáról szól az egyik, a másik az étkeztetés biztosítására, a harmadik pedig a 
közüzemi számlák rendezése, kifizetése tárgyában készült.  
Ezzel kapcsolatosan tájékoztatásképpen elmondom, hogy a társulás által benyújtott pályázat a 
közösségi buszra nyert. Ez a térségre vonatkozik, pontosan arra a célra, hogy a gyermekek 
szállítása megoldott legyen. 
 
Bán János: Hány személyes busz? 
 
Hajdu Gábor: Még csak az Internetről tájékozódtunk, hogy nyert a pályázat. Pénteken lesz 
ülés, akkor fogok többet tudni. 
 
Ujváry Ferenc: Ózd fogja üzemeltetni a buszt, hozzák, viszik a tanulókat? Addig pedig a 
Volán járattal járnak be és haza a tanulók. 
 
Hajdu Gábor: Igen. 
 
Ujváry Ferenc: A másik a GYEA pályázattal kapcsolatosan szeretném megtudni, hogy az 
elmúlt ülésen hozott döntés alapján kellett-e jövedelemhatárt emelni, hogy a 300 fő kapja a 
juttatást. 
 
Hajdu Gábor: Nem kellett a jövedelem határon emelni, az első döntés szerinti határral 
meglett. 
 
Garaj Dániel: Az előző ülésen a napirendi ponttal kapcsolatosan ismertetett előterjesztés 
szerinti kör kapja, 296 fő. A négy hiányzó fő jelenleg a Havasi bácsi élettársa és három 
gyermeke, akik tudomásunk szerint már elköltöztek innen. 
János ezzel kapcsolatosan neked is mondom, hogy a Pákó féle házba beköltözött családhoz ki 
kell majd menni, foglalkozni kell velük, ugyanis be nem jelentkeztek, de a gyermekeiket 
iskolába, óvodába járatni kell. A lányoknak is mondtam, hogy ki kell menni hozzájuk, de 
neked is mondom, hogy foglalkozni kell velük, nehogy ebből problémánk legyen. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

97/2008. (VIII.27.) számú Határozat 
 

Tárgy: Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
 
Képviselő-testület a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló  
beszámolót elfogadta. 

 
3.napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
 
a./ Pedagógiai program jóváhagyása  
b./ Helyi tanterv jóváhagyása 
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Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! A Tompa Mihály Körzeti Általános Iskola 
pedagógiai programja, valamint helyi tanterve körbeadásra került, így mindenki számára 
ismeretes. Kívánja-e igazgató Úr kiegészíteni az írásos anyagot? 
 
Bán János: Néhány szóban szeretném. A pedagógiai programot, mivel a Sajópüspöki iskola 
tagiskolánk lett, bele kellett tenni, illetve szerepeltetni kell benne, hogy hány fő jár oda, kik 
dolgoznak ott, stb. A nevelési programban változás nincs. Szeptember hónaptól be kell 
vezetni a nem szakrendszerű oktatást. Erről nagy vita van, mindenki úgy oldja meg, ahogy 
akarja, és mindenki másképp gondolja, másképp vélekedik. Fel kell mérni, hogy 1-4 
osztályban a gyerek hová jutott el, a gyengével még 1-2 órában foglalkozni kell. Nekem az 
órarendet is így kell megoldani. Meg van szabva, hogy kik taníthatják ezeket a gyerekeket, 
külön tanfolyamot kell elvégezni. Ez engem nagyon felháborított, nem értek vele egyet. 
Tanítónő, illetve valamilyen műveltségi területen végzett pedagógus taníthat, én most ilyen 
pedagógust vettem fel. 120 órás továbbképzésen kell részt venniük. Van két pedagógusom, 
egy matematika és egy magyar szakos, aki részt vett továbbképzésen. Ezeket a plusz 
foglalkozásokat az órákhoz hozzá kell tenni, így növekedett az óraszám. Úgy kívánom 
megoldani, hogy első két órában a saját gyerekeivel foglalkozik a pedagógus, a harmadiktól a 
gyengével magyarozik, addig a jó tanulók matekozni fognak, és aztán így fordítva. Az egy év 
eltelik, akkor meglátjuk, hogy lesz. Ennek az egésznek az oka, hogy sok hátrányos helyzetű 
gyerek van, és okozója, hogy nem lehet alsóban buktatni. 
 
Elekes Péter: Most értek oda, hogy ezt észrevették? Ez várható volt. 
 
Bán János: Nem baj, haladni kell a gyereknek. 
 
Révay István: Nem a gyerekbe van ott a hiba. 
 
Hajdu Gábor: Bánrévén nem sok bukás volt eddig sem, most is haladnak a gyerekek. 
 
Bán János: Igen, ez ránk nem jellemző dolog. A probléma, hogy a szülő nem törődik a 
gyerekkel ilyen szempontból.  
Az óraszám változott azért is, mert eddig kéthetente volt osztályfőnöki óra, azt viszont én nem 
tartottam jónak, mert így az osztályfőnökök semmiről nem tudtak. Heti osztályfőnöki órával 
terveztem, tehát 0,5-ről 1-re emeltem. A matematika óránál a kötelező 3 heti szerintem kevés, 
úgy gondolom, legalább heti 4 óra kell a tantárgyból.  
 
Garaj Dániel: Az anyag körbement, jóváhagyás után alkalmazható. 
 
Ujváry Ferenc: Bizottsági előterjesztés van ehhez? 
 
Tóth Csabáné: Nincsen, nem tárgyalta a bizottság.  
 
Bán János: Szeptembertől Serényfalva csatlakozik a társuláshoz, ki fogom egészíteni, újra 
módosulni fog. A módosítás körbe fog menni a Képviselők között. 
 
Garaj Dániel: Itt jelentkeznek az apróságok, amiket nem tudunk pénzben mérni. Valóban 
megtárgyalta-e az a másik testület is, jóváhagyta-e? Van ennek másik oldala is, az anyagok 
kijuttatása, a felelősség, hiszen nekik is el kell fogadniuk, ezt ellenőrizni nem tudjuk. Nem 
mérhető pénzben az sem, hogy mennyi lett itt a tagintézményekkel kapcsolatos többletmunka.  
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Hajdu Gábor József polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 
igen szavazattal az alábbi határozatokat hozta: 
 

98/2008. (VIII.27.) számú Határozat 
 

Tárgy: Pedagógiai program jóváhagyása 
 
Képviselő-testület a Tompa Mihály Körzeti Általános Iskola pedagógiai  
programját jóváhagyta. 
 
99/2008. (VIII.27.) számú Határozat 

 
Tárgy: Helyi tanterv jóváhagyása 
 
Képviselő-testület a Tompa Mihály Körzeti Általános Iskola helyi tantervét  
jóváhagyta. 
 

c./ Ózd Kistérségi Többcélú Társulása közoktatási, feladat ellátási, intézmény-hálózat 
működtetési és fejlesztési terve 2008-2013 
 
Garaj Dániel: Az anyag a képviselők részére kiment, mindenki áttanulmányozhatta. Ez a 
dolog már korábban elkezdődött. Átnéztem, az én általam javasolt módosítások voltak csak 
kb. három oldal. Átdolgozták a beérkezett javaslatok szerint, de még így is van benne néhány 
elírás, amitől a lényeg nem változik. Ez az anyag öt évre szól. A bánrévei intézményről szóló 
részben nincs elírás. Reméljük, hogy működni fog a dolog. Szükséges elfogadni. A 
pályázatokhoz is szükséges ez az anyag. Az óvoda pályázat mellé is mellékelni volt 
szükséges. Előrevetíti a jövőt is, hiszen ha így haladunk, oda jutunk, hogy mivel látható, hogy 
Sajópüspökiben nem születik gyerek, oda fogunk jutni, hogy a Sajópüspöki gyerekeket ide 
kell majd behordani az intézményünkbe, hiszen néhány gyermekért nem lehet fenntartani egy 
intézményt. Ez lassan be fog következni. Javaslom elfogadásra az anyagot. 
 
Kozma Lászlóné: Nagyon jó anyag, sok számadattal. Nagyon elszomorítóak a demográfiai 
adatok, látható, hogy csökken a lélekszám, elöregedünk. 
 
Hajdu Gábor József polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 
igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

100 /2008. (VIII.27.) számú Határozat 
 

Tárgy: Ózd Kistérségi Többcélú Társulása közoktatási, feladat ellátási,  
intézmény-hálózat működtetési és fejlesztési terve 2008-2013 elfogadása 
 
Képviselő-testület az Ózd Kistérségi Többcélú Társulása közoktatási, feladat  
ellátási, intézmény-hálózat működtetési és fejlesztési tervet 2008-2013  
elfogadta. 
 
 

d./ BURSA Hungarica ösztöndíj pályázat 
 
Garaj Dániel: Ismertette előterjesztését, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
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Tóth Csabáné: A kulturális bizottság is tárgyalta ezt a témát, az a bizottság javaslata, hogy 
csatlakozzunk a pályázathoz, az elhangzottak szerint a mindenkori öregségi nyugdíj 
kétszeresében meghatározott jövedelem határral.  
 
Ujváry Ferenc: A későbbiekben a beadott pályázatokat is tárgyalja a bizottság. 
 
Hajdu Gábor: Javaslom elfogadásra az előterjesztésben foglaltakat. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

101/2008. (VIII.27.) számú Határozat 
 

Tárgy: BURSA Hungarica ösztöndíj pályázat 
 
a./ Képviselő-testület csatlakozik a BURSA Hungarica felsőoktatási ösztöndíj  
pályázat 2009. évi fordulójához. A testület az általános szerződési feltételeket  
elfogadja. A pályázatot kiírja. 
 
b./ Képviselő-testület a szociális rászorultság mértékét 57.000,-Ft/fő összegben  
állapítja meg. 
 
Határidő: folyamatos és november 24. 
Felelős: jegyző 
 

e./ Ingatlanra vételi szándék bejelentése 
 
Hajdu Gábor: A faluközpont rekonstrukciójával kapcsolatosan már beszéltünk arról, hogy 
amennyiben a takarékszövetkezet épülete áthelyezésre kerül, márpedig arra sor kell kerüljön, 
úgy a Perge László féle kertből szükséges lenne megvásárolni egy részt. Érkezett Perge 
Lászlótól egy felajánlás megvételre 700 m2 tekintetében. 
Ismertette a felajánlást, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
Azon is gondolkodni kell, hogy maga a takarék vegye-e meg, illetve kezdjen tárgyalásokat 
vele, vagy mi vásároljuk meg a területet. Mindenképpen szükség van arra a területre. 
Az első döntést kellene most kimondani, hogy van vételi szándékunk az ingatlanra. 
 
Garaj Dániel: A lényeg, hogy vételi szándékot mindenképpen be kellene jelenteni. 
Amennyiben kisajátításra kerül a sor, az előtt is szükséges vételi ajánlatot tenni, ezért lenne az 
a jobb megoldás, hogy mi tegyük meg az ajánlatot, ne a takarék, illetve nyilvánítsuk ki vételi 
szándékunkat. Egy elvi döntést szükséges most hoznunk, hogy van vételi szándékunk. A 
későbbiekben ő fogja megmondani az árat, és akkor kezdhetünk tárgyalni majd az ügyben. 
 
Hajdu Gábor József polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 
igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

102/2008. (VIII.27.) számú Határozat 
 

Tárgy: Ingatlanra vételi szándék bejelentése 
 
Képviselő-testület Perge László 3630 Putnok, Bányász tér 11. szám alatti lakos  
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által a 3654 Bánréve, Petőfi u. 1. szám alatti ingatlan kertjéből (156 Hrsz) 700  
m2-re tett eladási szándékra, vételi ajánlatot jelent be.  
 
Határidő: 15 nap 
Felelős: polgármester 
 

Hajdu Gábor: Az NFÜ honlapján tegnap délután megjelent, így most már hivatalosan 
elmondhatjuk, hogy az óvoda pályázat nyert. Teljes összeggel 133.776.000,-Ft-tal. Úgy tűnik, 
lesz XXI. századi óvoda Bánrévén. Ennek a saját ereje 14 millió forint. A hivatalos értesítést 
megkapjuk és elindul a dolog a maga útján. Erre a ciklusra való tennivalóink már megvannak, 
hiszen ez nem kis feladat. Szerencsés, hogy a döntés most született meg, így elég lesz az idő a 
megelőző munkákra, valamint a megfelelő team megkeresésére, és tavasszal már a jó időben 
folyhatnak az építési munkák. Jövő szeptemberben már ott kezdhetnek az óvodások. 
 
Ujváry Ferenc: Ez egy kiváló hír. 
 
Garaj Dániel: Ezzel kapcsolatosan tényként kell kezelni, hogy a kastély épülete feleslegessé 
fog válni. El kell kezdeni gondolkodni annak a hasznosításáról, valamint hangoztatni is lehet. 
 
Hajdu Gábor: A kastély állapota katasztrofális. A hasznosításra minden ötletet várunk, 
befektetőt lenne a legjobb találni az üzemeltetésre. 
 
Virág Imréné: Az műemlék Jegyző Úr? 
 
Garaj Dániel: Igen. 
 
Hajdu Gábor: Amikor az óvoda pályázatunkat beadtuk, akkor a bírálatok előtt szakértők 
jöttek ki megnézni, hogy valóban igaz-e amit mi leírtunk. A műemlék védettség miatt nem 
lehet falakat bontani, már majdnem leszakad a tető, de nem lehet hozzányúlni, mert védett 
műemlék. 
 
Ujváry Ferenc: Hátha a kastély felújítására is írnak ki pályázatot. 
 
Garaj Dániel: Azzal csak az a probléma, hogy mire használod utána, miből tartod fenn? 
 
Elekes Péter: Működtetésre is lehet pénzt nyerni. 
 
Garaj Dániel: De annak olyan funkció is kell. 
 
Elekes Péter: Esetleg felújítás után kiadni. 
 
Garaj Dániel: Ezt a problémát, hogy mi legyen a sorsa, nagyon komolyan kell venni, mert 
mihelyst az óvoda kiköltözik belőle, annak az állapota  pillanatok alatt nagyon le fog romlani. 
Esetleg gondolkodni kell rajta, hogy már most meg kell tenni a lépéseket a meghirdetésére.  
 
Hajdu Gábor: Kereshetünk rá pályázatot, de az nagyon nagy pénz, mintegy 300-400 millió 
forint lenne, és annak az önereje is nagyon sok. 
 
Vass András: Nem szabad azzal foglalkozni. 
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Révay István: Vannak az országos kastély programok. 
 
Vass András: És minden kastély rohad szét. 
 
Hajdu Gábor: Nem engedik felújítani. 
 
Elekes Péter: Szlovákiában rengeteg pénzt fizetnek régi épületek felújítására.  
 
Garaj Dániel: Szentkirályon is felújították a kastélyt, de már megy tönkre. 
 
Hajdu Gábor: Ez egy gondolatébresztő felvetés volt. 
 
Garaj Dániel: Foglalkozzunk ezzel a dologgal. 
 
Révay István: Már korábbi ülésen is beszéltünk arról, hogy az Uniós csatlakozás 
eredményeként a régi határátkelő megnyitásra került. Akkor is beszéltünk róla, hogy 
valamilyen megoldást kellene keresni arra, hogy tényleg ne járjanak arra teherautók, buszok. 
Ki is van téve a korlátozó tábla, csak nem tartják be. Javasoltam korábban is a fekvőrendőrt a 
gyorshajtás megfékezésére. Rettenetes, ahogy közlekednek az autók, a motorok. Szabályos 
versenyeket rendeznek az utcában. Főleg a túloldali rész, réteg nem alkalmas ennek 
megértésére. Sok helyen csak gyalogos forgalom számára nyitották meg a határokat, a legjobb 
megoldás az lenne, ha ez is arra kerülne vissza kategorizálásra. 
 
Garaj Dániel: Ezt a határt itt fejleszteni fogják még inkább, semmiképp nem gondolom, hogy 
csak gyalogos forgalomra visszakorlátozzák. Amikor itt kinn voltak, a helyszínen is beszéltek 
erről. 
 
Hajdu Gábor: Újra beszélni fogunk a rendőrrel. 
 
Révay István: A néhány az utcában lakó mindennapi rendbontásai miatt, lassan már az 
utcánkba költözik a rendőrőrs, pont mondtam a polgármester Úrnak. Minden nap kinn vannak 
mostanában, de a gyorshajtók nem érdeklik őket, töltögetik a papírjukat, de nem azért vannak 
kinn, így tudomást sem vesznek róla. 
 
Ujváry Ferenc: Egy forgalom lassítót kellene oda tenni. 
 
Hajdu Gábor: Azt mondta a közút, hogy főút és nem lehet rátenni.  
 
Révay István: A legfőbb gond az, hogy egy sáv fekvőrendőr 1 millió forint, valakinek 
finanszírozni kellene. 
 
Tarr János: Ha Kazincbarcikán meg lehetett csinálni a forgalom lassítót, egy kis faluban miért 
ne lehetne. 
 
Garaj Dániel: Az első ide érkező jelzéskor mi jeleztük Rák Róbertnek, a helyi parancsnoknak 
is, újra jelezni fogjuk. A közúttal is egyeztettünk. 
 
Hajdu Gábor: Elkezdődtek a munkálatok a régi iskolában a 3 tanterem felújítására. 
Lepakolják a lebontott almatúrákat, kapcsolókat, vascsöveket, radiátorokat a bontásból 
kikerülő anyagokat. A vas ára 80,-Ft/kg tudomásunk szerint jelenleg, a vascsövek és a 
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radiátorok beszállításra kerülnek a MÉH telepre. Őrizni nem tudjuk a dolgokat. Fel szeretném 
hívni a pénzügyi bizottság figyelmét, hogy a selejtezésre sor kellene, kerüljön.  
 
Naszádi Ferenc: Fel kell pakolni és kivinni a MÉH-be. 
 
Hajdu Gábor: Ehhez kell, hogy a bizottság leselejtezze. 
 
Bán János: Onnan a táblákra még szükség lesz. 
 
Hajdu Gábor: Igen eltettük, mert azok kerülnek vissza. 
 
Ujváry Ferenc: Amikor erről szó volt, én kértem, hogy készüljön ezekről a dolgokról egy 
kimutatás, hogy mi az amit selejtezni kell, ha ez kész, máris mehetünk és selejtezhetjük a 
testületi ülés után. Megkérem a többi képviselőt is Tisztelettel, hogy ők is jöjjenek át és 
vegyenek részt a selejtezésben. 
 
Ezután a Képviselő-testület zárt ülést tartott, ahol ápolási díjról döntött. 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
Hajdu Gábor József              Garaj Dániel    
     polgármester                     jegyző  
 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
 
           Tóth Csabáné                                              Ujváry Ferenc 
               képviselő                                                            képviselő 
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